Schedule for Delegation from University of California, Riverside (UCR)
The student exchange programs between UCR and HUST have been successfully going on for 4 years. Both universities and program students are very satisfied. A delegation headed by two UCR Assistant Vice Chancellors and Dean of School of Business Administration will visit HUST from Oct.30th to Nov. 2nd . The main purpose of the visit will be to seek the research opportunity between the two universities faculties, and to promote the “3+2” programs. The detailed arrangements are as follows:
Guests: Jeff Kaatz, Assistant Vice Chancellor for Development; Hieu T Nguyen Associate Vice Chancellor Development

Yunzeng Wang, Dean School of Business Administration; Steve Chen Director of International Relations School of Business Administration
	Time
	Activities
	Venue
	Participants 

	Oct.31th  14:00
	Picking up the guests from the hotel
	Ramada Hotel, Optical Valley 
	Li Mei

	Oct.31st

	14:30pm
	Meeting with HUST faculties to discuss possible research collaborations, and improvements on student exchange programs.
	Meeting Room in No.1 Guest Hotel
	Guests from UCR, HUST Vice President,

deans and professors from School of Management, School of Economy, International Exchange Center, School of International Education

	
	17:30pm
	Dinner Banquet by HUST Vice President
	Baijingyuan Restaurant Room Shaihu
	All the participants

	
	19:00pm
	Presentation by Dean Yunzeng Wang
	School of Management

Room 219
	Faculty and graduates from School of Management and School of Economy

	
	19:00pm
	Presentation by Director Steve Chen
	School of Management

Room 107
	Possible program students from School of Management and Economy, and other schools

	Nov.1st
	Sight seeing in city Wuhan (Yellow Crane Tower and East Lake)

	Nov.2nd 
	Flexible and leaving for Shijiazhuang at 13:00pm


Contact: Li Mei, School of International Education, Tel:18971079725
加州大学河滨分校（UCR）来访日程
我校与UCR两校之间的学生交流项目已经进行了4年，学生和合作学校双方都非常满意。为了进一步推广学生“3+2”项目并寻求双方教师之间的科研合作，UCR特派由两个副校长助理及商学院院长一行4人组成的代表团于10月31日至11月2日访问我校。

代表团成员：Jeff Kaatz, Assistant Vice Chancellor for Development; 副校长助理（科研开发）

Hieu T Nguyen Associate Vice Chancellor Development，副校长助理（科研开发）
Yunzeng Wang, Dean School of Business Administration; 商学院院长

Steve Chen Director of International Relations School of Business Administration（商学院国际关系办公室主任）
	时间
	活动
	地点
	参加人员

	10月31日， 14:00
	从酒店将客人接到校园
	光谷华美的酒店 
	李梅

	10月31日

	14:30pm
	与HUST洽谈科研合作的机会，并讨论完善“3+2”学生交流项目。
	接待中心一号楼外宾接待室
	UCR来宾, HUST 副校长,

管理学院、经济学院、外国语学院、数学学院相关负责人；国际交流处、国际教育学院相关负责人

	
	17:30pm
	晚宴
	百景园晒湖厅
	所有与会人员

	
	19:00pm
	UCR王云增院长做讲座
	管理学院 219教室
	管理学院及经济学院的年青老师及研究生

	
	19:00pm
	UCR陈主任做讲座
	管理学院 107教室
	经济学院、管理学院、外国语学院、数学学院潜在“3+2”项目学生

	11月1日
	游览市区 (黄鹤楼及东湖)

	11月2日
	上午机动 下午13:00赴石家庄（武汉站）


联系人国际教育学院 李梅 Tel:18971079725

